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Part 1 企业简介 Company Profile

北京首贝科技发展有限公司位于北京市昌平区新元科技园，办公场所面积 2100平方米，注册资金为 588.235万

元，经过 A轮融资后最新估值为 2亿元人民币。

Beijing SoBest Technology Development Co., Ltd. (called “SoBest Technology” hereafter) is situated in Xinyuan Park

in Changping District and has an area of 2100 m2. It has 5.88235 million yuan RMB of registered capital, and up to now, its

latest values is 0.2 billion Yuan RMB after financing in round A.

北京首贝科技发展有限公司创建于 2007年，中关村园区高新技术企业和国家级高新技术企业，通过 ISO9001

标准认证。公司发起人姚志江先生是中科院博士、计算机专家、控制系统专家。公司自成立之初一直致力于于计算

机监控系统、人脸识别系统、智能穿戴产品及系统等高新技术产品开发和系统集成。

Founded in 2007, SoBest Technology is Zhongguancun high-tech enterprise and the state-level high-tech enterprise,

has passed ISO 9001 Certification. Mr. Yao Zhijiang, promoter of SoBest Technology, is PhD of Engineering graduated

from Chinese Academy of Sciences, expert in the fields of computer and control system. From the beginning of the

http://dict.youdao.com/w/at the beginning of the establishment/
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establishment, SoBest Technology has been dedicating itself to developing high-tech products and system integration,

including monitoring system, face recognition system, intelligent wearing products and system.

首贝科技自 2017年开始涉足进出口业务，出口防疫物资，体温检测人脸识别门禁系统，体温检测安检门，智

能红外体温筛查报警系统，进口医学美容技术与设备，医疗器械等。

In 2017, SoBest Technology got involved in export & import business, including the export of epidemic preventive

goods, body temperature detecting and face recognition access system, security door with body temperature detector,

intelligent infrared body temperature detector and warning system, as well as the import of medical cosmetology technology

and devices, medical devices and so forth.

经过多年的发展，公司与众多行业客户建立了良好的合作关系，客户群覆盖医疗卫生、运动健康、智慧交通、

智能楼宇、消防、通讯等领域。

After years of arduous research and development, SoBest Technology has established good cooperation with our

customers from various fields involving medical and health services, sports and health services, intelligent transportation,

intelligent building, fire protection, communication and etc.

http://dict.youdao.com/w/at the beginning of the establishment/
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未来，我们将一如既往的为追求卓越的您提供最优质的产品、最贴心的服务！！

In future, SoBest Technology will provide you with top quality products and personalized service as always.
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Part 2 企业资质 Enterprise Qualifications

◼ Business License
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◼Record Certificate for Engaging in Type II Medical Devices
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◼ Foreign Trader Record Form
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◼ Registration Certificate for Declaration Entity

http://dict.youdao.com/w/customs declaration entity/
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Shandong Intco Disposable Medical Nitrile Examination Gloves
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Part 1 企业简介 Company Profile

英科医疗科技股份有限公司于 2009年在山东省淄博市成立，是一家致力于医疗器械耗材研发、生产、营销的

高科技制造企业，于 2017年 7月英科医疗在深圳证券交易所创业板上市，股票代码 300677。业务涵盖医疗防护、

康复器械、保健理疗、检查耗材等系列产品。英科医疗目前在全球拥有 12家分子公司，产品已经远销美洲、欧洲、

亚洲、非洲、大洋洲的 100+个国家和地区，正在为全球数 2000+家客户提供着最实用的产品和最优质的服务。

主营业务：

医疗防护产品主要包括：一次性 PVC手套与丁腈手套、防护服等，广泛应用于医疗检查、医疗护理、实验室

电子 产品加工、餐饮服务和家庭劳作等领域。
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Part 2 企业资质 Enterprise Qualifications

◼ Business License

◼ Medical Device Registration Certificate
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◼ EC Declaration of Conformity
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◼ Certificate of Registration for ISO
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Part 3 检测报告 Test Report
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Part 4 产品说明 Product Performance
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◼ Meets the technical requirements for CE.

◼ Standard EN: EN455, EN374 EN 388.

◼ Standard US:ASTM D 6318.

◼Features

 Color: Purple or blue

Materials: Nitrile with high elasticity

 External surface: Textured fingers for anti-slip

Wrist: Rolled edge and easy to wear

 Powder-free, latex-free

 Single Use / Disposable

 Non-Sterile

 Protect from multiple chemicals

 Tensile Strength>14MPa
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 Elongation rate >500%

 Palm Thickness>0.05mm

 Lifespan 5 years

◼Product Pictures
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Part 5 车间概况 Workshop
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